
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. szeptember 19. (18:05-19:47)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Fejes Zsófia Megbízott Elnök

2. Németh Fanni Megbízott Alelnök

3. Andrónyi Réka Megbízott Szombathelyi ügyekért felelős

alelnök

4. Horváth Szonja Megbízott Gazdasági Bizottság elnöke

5. Deák Barbara Megbízott Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Harangozó Pálma Megbízott Tanulmányi Bizottság elnöke

7. Lillik Dóra Megbízott Külügyi Bizottság elnöke

8. Tóth Dorottya Panna Megbízott Rendezvényszervező Bizottság

elnöke

9. Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

10.Layton Sandra Szervezetfejlesztésért felelős Bizottsági tag

11. Szupkay Benedek Meghívott vendég

12.Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottság elnöke

13.Szóráth Blanka Ellenőrző Bizottsági tag

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 8 mandátummal határozatképes.
Fejes Zsófia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Demetrovics Hanna.
A javaslatot az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Aktualitások és beszámolók

2. A félév menete és fontosabb dátumainak átbeszélése

3. A beérkezett sportreferensi pályázatok megvitatása

4. EEnjoy program áttekintése

5. Egyebek

Az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Aktualitások és beszámolók

Demetrovics Hanna kezdi meg a beszámolók sorát azzal, hogy a szavazások kiírása
október 20-án lesz, tehát a szavazásoknak előreláthatólag november végén, illetve december
elején lesz vége. Elmondja, hogy most Szóráth Blanka, Ellenőrző Bizottsági tag is jelen van,
hogy megfigyelje hogyan kell jegyzőkönyvet írni.

Czingráber azt osztja meg az Elnökséggel, hogy 27-én lesz az első szerkesztőségi
ülésük, valamint csatlakozott hozzájuk egy új tag. Emellett beszélt Lillik Dórával a külföldi
hallgatók írói vénájának kibontakoztatásáról és ennek lehetőségeiről.

Szupkay Benedek beszámol az Erasmus promóciójáról, valamint arról, hogy
megkezdődött a jelentkezés az Animátori Körbe és elképesztően gyorsan be is teltek a helyek.

Tóth Dorottya Panna arról számol be, hogy 13-án a tavalyi szülőkkel volt egy
feedback alkalmon és másnap a visszajelzéseket át is beszélték Layton Sandrával, Németh
Fannival, Fejes Zsófiával és Bérczes Borbálával. 18-án 19 órakor ment ki az Animátori Körbe
való jelentkezés és 9 perc alatt 130 jelentkezés érkezett.

Németh Fanni 13-án beszélt elődjével, Ehrenberger Blankával, aki igyekezett minél
több tudást átadni neki. 14-én Fejes Zsófiával beszéltek néhány másodéves hallgatóval a
tárgyfelvétellel kapcsolatban, és ő is megemlíti a szervezetfejlesztést. Ma, 19-én pedig részt
vett egy a jubileummal kapcsolatos megbeszélésen, ahol Szupkay Benedek is jelen volt.

Layton Sandra bővebben kifejti a megbeszélést a szervezetfejlesztésről. Azt osztja
meg az Elnökséggel, hogy átbeszélték a szülők feedbackjeit, valamint gondolkoztak a
szervezetfejlesztő kör felépítésén. Tervük szerint először az Animátori Kör képzéseinek
terveit nézik majd át és módosítják ahol az szükséges. Ezzel kapcsolatban kikérik majd a
tavalyi képzéstartók véleményét és az Animátori Kör Facebook csoportjába is terveznek
kirakni egy formot.
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Horváth Szonja arról számol be, hogy ma, 19-én volt az utolsó Gólyahét elszámolás, ő
pedig azóta is nagy erőkkel bírálja a szociális támogatás pályázatokat. A mai napon felkérték
leendő utódját, Szántó Lilit, aki boldogan fogadta a felkérést, de még gondolkodik rajta.

Harangozó Pálma azt osztja meg az Elnökség tagjaival, hogy a Tudományos referens
pozícióért folytatott interjúk zökkenőmentesen lezajlottak 13-án és 15-én. Meg is lett a
következő referens Osztényi Dóra személyében, akinek sok tudományos tapasztalata van,
például az OTDK-t illetően. Harangozó Pálma arra kéri az Elnökség tagjait, illetve
Demetrovics Hannát, hogy tartsanak majd erről személyi szavazást. Ezen kívül 15-én az
EHÖK Tanulmányi alelnökével volt megbeszélése, ahol megvitatták, hogy az adott karokon
milyen problémák vannak és mik a lehetséges reform ötletek. Előre jelzi, hogy következő
héten sajnos nem fog tudni részt venni az Elnökségi ülésen, mert még sok munkája van a
Tanárképzési referens ügyében és az ülés idejében is ezzel kell foglalkoznia.

Lillik Dóra részt vett az Egyetemi Hallgatói Külügyi Bizottsági ülésen, ahol többek
között szóba került, hogy vannak nagykövetek az egyetemen, akik önszerveződő külföldi
hallgatók. Felveti, hogy lehetne róla beszélni, hogy hogyan lehetne őket jobban bevonni.
Elmondja még, hogy frissíteni kell majd a weboldalt.

Andrónyi Réka arról számol be, hogy a héten lesznek koordinátori választások,
amelyek várhatóan október végére, november elejére hivatalosak is lesznek. Elmondja, hogy
beszéltek a Golyabálról Szombathelyen, de sajnos nincs meg rá a kellő pénzügyi keret.
18-19-én volt náluk a gólyakutatás, amelynek főnyereménye egy iPhone 14.

Deák Barbara jelenleg teljes erővel a szociális támogatás pályázatokkal foglalkozik.
Beszámol arról, hogy ma, 19-én 16 órakor ért véget a hiánypótlás. Ezzel szemben azonban
nincs teljesen megelégedve a csapata munkájával, mert a bírálók körülbelül fele sajnos
nagyon kevés pályázatot bírált el.

Fejes Zsófia arról számol be, hogy 13-án részt vett egy EHÖK Elnökségin, ahol
Diczkó Dalmáék azt jelentették be, hogy személyesen terveznek majd beszélni minden kar
dékánjával. Zsolnai Anikóval október 2-át tűzték ki. Ezen kívül 14-én részt vett egy
megbeszélésen Németh Fannival és néhány hallgatóval a tárgyfelvétellel kapcsolatban, majd
pedig ő is elment a szervezetfejlesztésről szóló meetingre. Megosztja még az Elnökség
tagjaival, hogy a napokban felkereste Tóth Fanni és felajánlotta, hogy az Animátori Bevonó
táborban tudna üzemeltetni egy pultot, ami nagyban megkönnyítené a szervezést. Erről jövő
hét csütörtökön fognak majd tárgyalni, ahol Tóth Dorottya Panna is jelen lesz.

2. A félév menete és fontosabb dátumainak átbeszélése

Fejes Zsófia bejelenti, hogy az idei Gólyabál november 29-én, szerdán lesz.
Tóth Dorottya Panna folytatja azzal, hogy a Bevonó tábor október 27-29 között lesz

Szolnokon, az idei képzések november 6-án fognak kezdődni, az Etalon november 16-án, a
Bemutatkozás pedig december 7-én lesz.
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Fejes Zsófia elmondja még, hogy a HÖOK Küldöttgyűlés október 13-15-ig lesz
megtartva Győrben. Felszólítja az Elnökség tagjait, hogy majd jelezzék, hogy részt tudnak-e
venni az eseményen.

Harangozó Pálma a Delegált képzések időpontját osztja meg a jelenlévőkkel, melyek
október 9-én fognak kezdődni. 25-én pedig sor fog kerülni a vizsgára és az avatásra.

3. A beérkezett sportreferensi pályázatok megvitatása

Fejes Zsófia kérdezi az elnökség tagjait, hogy sikerült-e elolvasniuk az előzetesen
kiküldött pályázatokat. A jelenlévők igennel válaszolnak és Tóth Dorottya Panna elmondja,
hogy szerinte nagyon nehéz lesz a döntés. A továbbiakban az Elnökség tagjai megvitatják,
hogy kit gondolnak a legalkalmasabbnak a Sportreferens poszt betöltésére a jelentkezők közül
és erről szavazást is tartanak.

4. EEnjoy program áttekintése

Németh Fanni volt jelen az EEnjoy program áttekintésének megbeszélésén és most
röviden megosztja az Elnökséggel is a hallottakat. A programnak elmondása szerint két fejese
van, akik kitaláltak egy alternetív valóságon alapuló játékot az ELTE identitás növelésének
érdekében. Ezt úgy képzelték el, hogy az ELTE különböző kampuszain challangek lennének
elhelyezve. A játék egész éven keresztül tartana és a legtöbb pontot szerző játékos nyerne egy
macbookot. A program megvalósítása érdekében munkacsoportokat szeretnének kialakítani és
ebben kérik a Karok Hallgatói Önkormányzatainak segítségét.

5. Egyebek

Deák Barbara kérdezi Lillik Dórát, hogy van-e fejlemény a mentorokkal kapcsolatban.
Lillik Dóra azt válaszolja, hogy egyelőre egy kérdéscsomagon dolgozik és amint elkészül
elküldi majd az Elnökség tagjainak.

Harangozó Pálma elmondja, hogy megkapták az ELTE Fesztes munkatáblát, azonban
nem tartja ideálisnak, hogy csak egyetlen feladatkörért jár fizetés. Felveti a kérdést, hogy nem
kéne-e inkább visszautasítani a pénzt, hogy mindenki egyenlően legyen kezelve. Az Elnökség
tagjai egyetértenek ezzel az ötlettel.

Czingráber Péter azt osztja meg, hogy beszélt Lillik Dórával azzal kapcsolatban, hogy
hogyan lehetne bevonni a külföldi hallgatókat a Perspektívába. Egyetlen akadálynak ő a
szerkesztőségi üléseket látja, mert nem biztos, hogy előnyös lenne, ha angolul folynának az
ülések. Felmerült benne, hogy kezdetben tarthatna két külön meetinget, egyet magyarul,
illetve egyet angolul. Lillik Dóra elmondja, hogy az EHÖK álláspontja ezzel kapcsolatban az,
hogy jobb, ha két külön ülést tartanak ilyen helyzetekben.

Németh Fanni elmondja a jelenlévőknek, hogy beküldi majd a közös csoportba a belső
terem foglalásának linkjét, valamint az ajtóra is kiteszi majd.

4



Fejes Zsófia bejelenti, hogy Wawra Máté fogja mostantól betölteni Szupkay Benedek
pozícióját és, hogy mostantól ő is csatlakozni fog majd az Elnökségi ülésekhez. Ezen kívül
beszámol arról, hogy majd felkeresi Kende Annát a tárgyfelvétellel kapcsolatban és reményei
szerint megpróbálnak javítani, illetve esetlegesen szigorítani a tanterven. Harangozó Pálma
hozzáteszi, hogy ő is szívesen jelen lenne ezen a megbeszélésen. Fejes Zsófia megemlíti még
a közös fotózást és kéri az Elnökség tagjait, hogy aki tud mindenképp jöjjön el és szóljon a
Bizottságának is.

Németh Fanni felveti a kérdést, hogy a titkárok hogyan juthatnának több
információhoz az Elnökségi ülésekkel kapcsolatban. Elmondja, hogy eszébe jutott, hogy
hangüzenetben gyorsan el lehetne mondani nekik minden ülés után a történteket. Demetrovics
Hanna szívesen vállalja ezt, mert úgyis ő írja a jegyzőkönyvet, így neki kevesebb plusz
energiába kerül.

Nem érkezett több bejelentés, így Fejes Zsófia az ülést 19:47 perckor lezárja.

Budapest, 2023. szeptember 19.

Fejes Zsófia Demetrovics Hanna
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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